
Zápis z |7. zasedání Zastupitelstva MČ Bmo-oiešín (mimořádné zased.íní ZMČ),
konaného dne 2l '5'2008 v 19'oo hodin V kance]áři ÚMČ Brno-oŤeŠr'n. Ronovská 1o

Přítomni: p' Debrecínová', ing. Havíř, Mgr' Levíček, p' Piják,, ing' václavek'MuDl. DlaŽan,p'
Váwqp' Debrecínová
Host: p. Miloslav Hrnčíř, p. Flantišek Kosik. p' Jarmila Šneiderorá' p' LibuŠe skoupá, p' Kalel
Nawáti1

Jednaní svolal a zahájil stalosta Mgr.Levíček dle předaného programu zasedáíí' který byl
odsouhlasen všemi přítomnými členy ZMc'

Proqram ZMa

. prorednáni ýýkuTu pozenkŮ

. Žádos1o naceněnipozcmtup hromiÍa ŽádDíka nrěstem Bmcn

l )  Ro23/2008
4) Pctice Jasná zízenikomunik&c nhlnlho význ.nru
5) výsadba zeleně ' tisl
ó) výs.dbazeleně_uhř]ště

8) ološinské lehi slavnoýi
9) Nivú progrďru na veiejnou glrůzi
10) Rúzné' diskuz€, Piiponinb občan|)

2.

l . Kontrola úkolů:
jednríní ZMC se zúčastrrili zástupkyně obou majitelů předmětných pozemků zanžíýaná cesta mezi
ulicí Jasnou-a U Zvoničky (paní Libuše Skoupá a paní Jarmila Šneiderová) a byly informovány o
záměru ZMC r'1'koupit pozemky. na nichž se nacháá pěšiny a cestičky v k'ú. ořešín' obě Zúčastíěné
(p' Skoupá i p. Šneidrová) dostaly čas na rozmyšlenorr a byly vyzvány' aby předložily návrh na
l^Íkuo'
Na příští zasedání ZMC bude předloženo zaměření zníněné ZauŽívané cesty' které bylo provedeno
odbornou firmou v roce 2004.

ZMČ se omlouvá SRPŠ Jebnice, konk1étně paní Haně Naništové, Ladistavě Ježkové, .Tindřišce Hrnčířové a
Marcele Pelcové za-uvedení nepřesných iďormací v posledním lydání občasníku Horus. ZMC si velice vríŽí
spolupráce se sRPs Jehnice a r'elice oceňuje úsilí, energii i finanční plostředky vložené do tradiční akce
páIení čalodějnic a velice by si přá1o' aby oboustranná spolrtpráce i nadále pokačovala.

omluva pa1ří i dr' Tonarovi a ing. Havířovi článek k 90 výročí od konce 1. světové vlílky,ktelému chyběl
nadpis.

Tyo omluvy budou otištěny i v nejb1ižším vydání občasníku Horus, ktelý \f/jde na začátku června.

3. Rozpočtové opatření 2/2008 a 3/2008
schváleno jednomyslně všemi přítomnými členy ZMČ

4. ZMČ nesoLrh]así s řádným dopravně obslužným propojením ulice U Zvoničky s lokalitou Písky, vše v k'ú.
ořešín, dle návrhu petice z 7 .4.2008.

C1yři hlasovali pro, tři hlasovali proti , nikdo se nezdržel

5. ZMC soublasí s výsadbou dvou vrostlých tisů za lrasičskou zbrojnicí z grantu který získal Mgr' Jan
Levíěek(ako fyzická osoba) Z nadace PaÍtnerství.



6' ZMC souhlasí s výsadbou habru za zďrradami domů ulice Příhon z gřaltu kt€Iý získal Mgr. Jan Levíček(ako
$lácká osoba), z nadace Paúlelství. k dosažení snížení hluku vychlízeného z biiště'
K získaným grantůrn ZMČ přispěje částkou 4.000,- Kč
schváeno jednomys Iné Všemi piitomnjmi č|en1 ZMČ

7. přeloženo na příště

8. Starosta iďormoval o přípravě slavnostní kolaudace hasičské zblojnice v pátek 13.6. v 17.30 hod a o přípravě
sla\Ťostí ořešínské léto následující den v sobotu 14' čen,na t.I.

9. Koncem června bude svoliána veřejná schůze, termín bude upřesněn po dohodě s projektanty ulice Klimešova'
Téma: oprava ulice Klimešova , od smyčky MHD k hasičské zbrojnici, termín realizace opravy: podzim 2008

l0. Různé' diskuze' pňpomínky

Zapsala: lrnafuruskova ,/u 7
Skončeno: 21'05 hod

ing. Jiří Havíř

Další řádné zasedání ZMČ se bude konat 25.6.2008
Jednání ZMC jsou veřejná.

v 19'00 hod. na uřadě MČ.

pis ověřil: MgÍ'


